
   

      PROTOKOLL SGS STYRELSE 20140825 på Stallcaféet 

 

 

 

 

Närvarande: Eva Pettersson  Kristina Sandrup  

          Bodil Brandoné  Birgit Gerdtsson   

          Ulf Persson  Margaretha Dorselius 

          Monica Jansson  Agne Rudenstam  

          Julli Jarlsbo   

        

 

 

    

1. Ordförande öppnade mötet 

2. Föregående mötes protokoll godkändes.  

3. Kassören rapporterade att vi har 58 275 kr i kassan ( 61 032  kr förra mötet) och 92 medlemmar 

varav 19 familjemedlemmar (89/18 förra mötet). 

4. EP rapporterade från SFK- styrelsen bl a  att Hans Hansson är tf VD för SG; att travet får 3 – 5 

extra V75-söndagar nästa år och att diskussioner pågår om nästa års derby – bl a löpdag och 

anmälningstidpunkt.  

 Gällande Jägersro informerades att man ska mäta ytskiktet på tävlingsbanan innan man lägger på 

nytt material; renoveringen av stall 30 har påbörjats medan man avvaktar med stall 31; Plastic 

Wonder ska flytta till stall 6. SFK har nu 186 medlemmar.  

5. Sportchefen har meddelat AR att häst är startande då den står under starterns kommando. 

6. Beslutades att protokollet skickas ut så snart det granskats av BG. Då kan det också läggas ut på 

hemsidan.  

7. Beslutades om pris- och blomsterutdelare: 1/10 – UP; 29/10 – AR. 

8. Diskuterades ”bäst gjorda häst” som inte väckt någon större entusiasm på Jägersro. Frågan om 

vi ska fortsätta återupptas inför nästa säsong.  

9. Diskuterades SATFs kritiska skrivelse om de återinsatta prispengarna. Inget stöd från vår sida. 

      Diskuterades ansvarigas resande för att övervaka ponnygaloppen på Jägersro, ingen reaktion  

      från oss nu. 

      Diskuterades vikten av att sponsorer får ett tackkort efter sin insats eller efter säsongens slut. 

      Frågan tas upp med styrelsen för SFK 

10. Nästa möte den 20 oktober kl 18.30 på Stallcafeet. UP bokar. 

 

 

 

 

 

        Bodil Brandoné             Eva Pettersson 

     sekreterare                     ordförande 


